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W poniedzia?ek, 11 kwietnia 2022 r. z inicjatywy Prezydenta Miasta w Urz?dzie Miejskim odby?o si?
otwarte spotkanie dotycz?ce Bud?etu Obywatelskiego na rok 2022 i lata przysz?e. W spotkaniu
uczestniczyli: Zast?pca Prezydenta Miasta El?bieta Gralec, inspektor ds. Nadzoru W?a?cicielskiego
Rafa? Piwnik, radni Rady Miejskiej, cz?onkowie Stowarzyszenia Spó?dzielców i Wspólnot
Mieszkaniowych „Nasze Miasto” oraz mieszka?cy Starachowic.

W toku dyskusji oceniono funkcjonowanie Bud?etu Obywatelskiego Miasta Starachowice w latach 2014-2021.
Zgromadzeni przedstawili swoje propozycje i przemy?lenia w zakresie ewentualnych zmian w Regulaminie
Bud?etu Obywatelskiego. Uczestnicy spotkania wnioskowali m.in. o zwi?kszenie ?rodków finansowych
przewidzianych na ten cel - z 600 tys. z? do kwoty 1,2 mln z? lub wy?szej. Kolejny postulat dotyczy? powrotu
podzia?u miasta na cztery okr?gi, tak jak mia?o to miejsce w pierwszej edycji programu. W dyskusji
pojawia?y si? jednak równie? g?osy o pozostawieniu obecnego, jednego okr?gu dla ca?ego miasta.

- Dzi?kujemy wszystkim zainteresowanym za przybycie na spotkanie. Wszelkie sugestie oraz wnioski
z?o?one przez radnych i mieszka?ców zostan? przez nas przeanalizowane - podkre?la Zast?pca
Prezydenta, El?bieta Gralec.
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